

THE STAGE

›Alte Schmiedehallen‹

SUNDAY 2/02/2025

12.00 Uhr
noon

Forecast Shoes Frühjahr/Sommer 2026:

ModEurop TREND FORECAST SHOES – Frühjahr/Sommer 26. What will shape the future? Die Top-Trendthemen, Key Styles, Materialien, Farben und Inspirationen. Kompakte Trendsignale für die Produkt-Expert*innen, Schuhdesigner*innen und Kreativ-Teams im Einkauf. ModEurop Forecast: Be ready für die Key Looks Sommer 26!

Referent: Trendanalyst Martin Wuttke, nextguruNow, ModEurop

Forecast Shoes Spring/Summer 2026:

ModEurop TREND FORECAST SHOES - Spring/Summer 26. What will shape the future? The top trend themes, key styles, materials, colours and inspirations. Compact trend signals for product experts, shoe designers and creative teams in purchasing. ModEurop Forecast: Be ready for the key looks summer 26!

Speaker: Trend analyst Martin Wuttke, nextguruNow, ModEurop

16.00 Uhr
4.00 pm

Speed Dating: Knüpfen Sie wertvolle Kontakte in unserem Speed Networking Format: In 30 Minuten treffen Sie auf unterschiedliche Akteur*innen aus der Branche.

Speed Dating: Make valuable contacts in our speed networking format: In 30 minutes you will meet changing actors from the industry.

17.00 Uhr
5.00 pm

Let's get together: Currywurst und Altbier! Schuhkurier lädt zum Afterwork ein. Das Schuhkurier-Team freut sich auf Sie!

Let's get together: Curry sausage and 'Altbier'! Schuhkurier invites you afterwork. The Schuhkurier team is looking forward to seeing you!

MONDAY 3/02/2025

11.00 Uhr
11.00 am

HDSIL Pressekonferenz Der Bundesverband der Schuh- und Lederwarenindustrie HDSIL gibt mit Zahlen und Fakten Auskunft zur momentanen Lage der Schuhindustrie. Ergänzend zu den aktuellen Industriedaten werden Vertreter*innen des BTE (Handelverband Textil Schuhe Lederwaren) über die jetzige Lage des Schuhhandels berichten.

Teilnehmer: Manfred Junkert, Hauptgeschäftsführer HDSIL
Carl-August Seibel, Vorsitzender HDSIL
Rolf Pangels, Hauptgeschäftsführer des BTE (Handelsverbandes Textil Schuhe Lederwaren)
Ulrike Kähler, Managing Director Igedo Exhibitions

Moderation: Dr. Claudia Schulz, Presse- und Öffentlichkeitsarbeit HDSIL

HDSIL press conference The German Federal Association of the Footwear and Leather Goods Industry HDSIL will provide facts and figures on the current situation in the footwear industry. In addition to the actual industry data, representatives of the BTE (Textile, Shoes and Leather Goods Trade Association) will report on the latest situation in the shoe trade.

Participants: Manfred Junkert, Managing Director HDSIL
Carl-August Seibel, Chairman HDSIL
Rolf Pangels, General Manager BTE (Textile, Shoes and Leather Goods Trade Association)
Ulrike Kähler, Managing Director Igedo Exhibitions

Moderation: Dr. Claudia Schulz, Press and Public Relations HDSIL



12.00 Uhr
noon

HDSIL Junior Award

Es gehört bereits zu einer langen und guten Tradition des Bundesverbandes der Schuh- und Lederwarenindustrie, kreative Nachwuchskräfte für ihre herausragenden Leistungen auszuzeichnen. Das Motto für den Junior Award im Februar 2025 lautet: **Leo Love! – Animal Prints**

HDSIL Junior Award It is already a long and good tradition of the Federal Association of the Footwear and Leather Goods Industry to honour creative young talents for their outstanding achievements. The motto for the Junior Award in February 2025 is: **Leo Love! - Animal Prints**

14.00 Uhr
2.00 pm

SEASONS BEST – Herbst/Winter 2025/26 Die Top-Trendthemen der Saison Karolina Landowski von FASHION TREND POOL präsentiert in ihrem traditionellen Buyers Briefing SEASON'S BEST die Top 20 Schuhe und Accessoires für Herbst/Winter 2025/26 – kompakt, informativ und inspirierend. All in for the season! Alles, was man für die aktuelle Order wissen muss.

Referentin: Trend-Expertin Karolina Landowski, FASHION TREND POOL
SEASON'S BEST - Autumn/Winter 2025/26 The top trend themes of the season Karolina Landowski from FASHION TREND POOL presents the top 20 shoes and accessories for Autumn/Winter 2025/26 in her traditional buyers briefing SEASON'S BEST – compact, informative and inspiring. All in for the season! Everything you need to know for the current order.

Speaker: Trend expert Karolina Landowski, FASHION TREND POOL

15.00 Uhr
3.00 pm

Fashion Forecast – Frühjahr/Sommer 2026 Einen Schritt voraus: Trendexpertin Marga Indra-Heide von FASHION TREND POOL taucht bereits in die neue Saison Frühjahr/Sommer 2026 ein und präsentiert die wichtigsten Fashionthemen, Farben, Materialien und Schuhe in ihrem inspirierenden Fashion Forecast!

Referentin: Trend-Expertin Marga Indra-Heide, FASHION TREND POOL
Fashion Forecast - Spring/Summer 2026 One step ahead: Trend expert Marga Indra-Heide from FASHION TREND POOL dives into the new Spring/Summer 2026 season and presents the most important fashion themes, colours, materials and shoes in her inspiring Fashion Forecast!

Speaker: Trend expert Marga Indra-Heide, FASHION TREND POOL